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Folketingets udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har den 17. februar
stillet følgende spørgsmål nr. 241 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per 
Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 241:
’’Kan ministeren bekræfte, at patientomkostningerne firedobles når der er tale
om behandling med MRSA, idet der henvises til artikel i Ingeniøren den 13.
februar 2014 ”Professor: Myndigheder eksporterer bakterie-problemer fra
staldene til hospitalerne”

Svar:

Til brug for besvarelsen er der foretaget forespørgsler i hhv. Danske Regioner 
og Statens Serums Institut. Begge institutioner oplyser, at oplysninger om pa-
tientomkostninger vedr. behandling med MRSA ikke indhentes systematisk. 
Der eksisterer således umiddelbart ikke et konkret grundlag, der kan bekræfte 
udsagnet.

Med venlig hilsen

Nick Hækkerup      /      Mads Hansen
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